
 

Zápis ze 197. zasedání Akademického senátu Slezské univerzity  

konaného dne 2. 11. 2010 v Opavě 

 

 

Přítomni:  Vaněk, Mrověcová, Botlík, Janiš, Veselý, Čermák, Miškus, Sedlář, 

Řihák, Vojtal, Římovská, Čmiel, Fidler, Rojík, Orieščík, Kudelová, 

Kolibová 

Omluveni:  Urbanec, Mamula, Harasimová, Siostrzonek, Bednařík 

Neomluveni:  

Hosté:  Žáček 

 

  

 

PROGRAM: 

 

1.  Volba kandidáta na rektora 

 

2.  Studijní záležitosti 

a. Podmínky pro přijetí ke studiu v bakalářském, magisterském, 
navazujícím magisterském a doktorském studijním programu 
Matematika (Informace o 1. kole přijímacího řízení pro akademický rok 
2011/2012) 

b. Bodové hodnocení přijímacích zkoušek pro akademický rok 2011/2012 

 

3. Příprava voleb Akademického senátu Slezské univerzity  

 

4. Různé 
 

 

 



Předseda AS SU Vaněk přivítal přítomné senátory, hosty a dva nové členy 

studentské komory AS SU Petru Kudelovou za FPF a Bc. Petra Orieščíka za FVP, 

seznámil senátory s programem jednání a prohlásil senát za usnášeníschopný.  

 

1. Volba kandidáta na rektora 
 

Vaněk: Volbu rektora řídí volební komise, proto prosím předsedu volební komise 

RNDr. Sedláře,  aby tuto volbu zahájil. 

Sedlář: Omlouvám se za odsunutí voleb oproti stanovenému harmonogramu 

vzhledem k tomu, že Akademický senát nebyl kompletní. Proběhly dvě veřejná 

zasedání AS SU. 13.  října ve Velkém sále na Obchodně podnikatelské fakultě a  

14. října v aule Slezské univerzity. Zde proběhlo představení kandidáta na rektora a 

mohli jste mít dotazy. Jediným kandidátem pro příští období je  Doc. Žáček. 

Hlasování bude tajné a bude probíhat ve zvláštní místnosti. Každý člen senátu 

dostane volební lístek, který vhodí do připravené volební urny. Voliči budou evidováni 

na prezenční listině. Hlasy se sečtou a vyhlásí se výsledky voleb.  

Janiš. Pokud vhodím neoznačený lístek, tak je hlas pro kandidáta? 

Sedlář: Ano, neoznačený lístek je pro kandidáta. Prosím členy volební komise, aby 

zkontrolovali volební urnu a rozdali volební lístky.  

Diskuze: 

Řihák: Chtěl bych se zeptat pana rektora k obsazení prorektorů, zda počítá 

v následujícím volebním období se změnou obsazení. 

Rektor: Pokud by záleželo na mne, k žádným změnám bych nepřistupoval, jelikož se 

mi s tímto týmem spolupracuje velmi dobře. Nemohu však vyloučit, že ke změnám 

nedojde. Může to být např. ze zdravotních důvodů nebo se může také někdo ze 

stávajících prorektorů ucházet o jinou pozici. Což ne vždy je slučitelné s funkcí 

prorektora.  Zatím vím pouze o jednom kandidátovi, ale je to opravdu zatím 

předčasné, jelikož tomu předchází spousta skutečností. 

Sedlář: Započneme tedy volbu. 

Sedlář: Přečetl bych protokol o 1. kole volby kandidáta na rektora. Počet 

oprávněných voličů je 22. Počet přítomných voličů je 17.  Počet odevzdaných 

platných lístků 10. Kandidát tedy nemá potřebný počet hlasů. Zvu Vás ke třetímu kolu 

voleb kandidáta na rektora, které se bude konat v úterý 9.11.2010. ve 13.00 hodin. 

 

 



2. Studijní záležitosti 

a. Podmínky pro přijetí ke studiu v bakalářském, magisterském, navazujícím 
magisterském a doktorském programu Matematika (Informace o 1 kole 
přijímacího řízení pro akademický rok 2011/2012) a Bodové hodnocení 
přijímacích zkoušek pro akademický rok 2011/2012 

 

Rektor: Jelikož je zde přítomen zástupce Matematického ústavu RNDr. Sedlář, 

prosím jeho o představení materiálu. 

Sedlář: Jde o standardní materiál Matematického ústavu. Podmínky jsou bez nějaké 

výraznější změny, ale je nutné je schválit Akademickým senátem. 

Diskuze: 

Janiš: Je zde zmíněno, že  jsou zrušeny přijímací zkoušky a bude přijato nejvýše 200 

uchazečů. Když bude uchazečů třeba 230? Jak se bude objektivně vybírat těch 200? 

Dle jakého klíče?  Já bych tuto poznámku buď vypustil nebo napsal nejvýše 200 dle 

pořadí u přijímacích zkoušek.  

Kolibová: Bylo by vhodné, aby Matematický ústav zvážil deklaraci toho, komu je 

studium určeno. Protože studenti se specifickými potřebami hledají takové obory.  

Sedlář: Matematický ústav nevyžaduje žádné zdravotní potvrzení, tudíž je jasné, že 

je toto studium vhodné i pro tyto studenty. 

Kolibová: Jde jen o deklaraci toho, že je toto studium určeno  i pro studenty se 

speciálními potřebami. 

Návrh usnesení: 

Akademický senát schvaluje Podmínky pro přijetí ke studiu v bakalářském, 
magisterském, navazujícím magisterském a doktorském programu 
Matematika (Informace o 1 kole přijímacího řízení pro akademický rok 
2011/2012) a Bodové hodnocení přijímacích zkoušek pro akademický rok 
2011/2012 

 

Pro:    Proti:    Zdrželi se: 

17    0    0 

 

3. Různé 
 

a. Příprava voleb Akademického senátu Slezské univerzity 

Vaněk:  Volební období současného Akademického senátu končí začátkem příštího 

roku. Volby musí probíhat v období výuky.  Je tedy nutné naplánovat harmonogram a 

vyhlásit volby Akademického senátu.  Volby vyhlašuje předseda AS. Dnešním dnem 



bych tedy vyhlásil volby do AS. Volby organizuje volební komise. AS musí ustanovit 

ústřední volební komisi, která musí být minimálně  tříčlenná a  musí být složena 

alespoň z jednoho reprezentanta  za každou součást. Členové volební komise nesmí 

kandidovat do senátu.  1. kolo voleb by proběhlo v termínu od 6. – 10. prosince,  

2. kolo voleb v termínu od 13. – 17. prosince 2010.  

 

 

 

 

Příští zasedání Akademického senátu se koná 9.11. ve 13.00 hodin. V Opavě. 

 

 

 

 

 

 

 

 

V Opavě dne 2.11.2010 

Zapsala: Zuzana Moravcová 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



 

Slezská univerzita v Opavě 

Akademický senát 

 

 

U S N E S E N Í 

ze 197. zasedání AS SU konaného dne 2.11.2010 

 

1. Akademický senát schvaluje Podmínky pro přijetí ke studiu v bakalářském, 
magisterském, navazujícím magisterském a doktorském programu 
Matematika (Informace o 1 kole přijímacího řízení pro akademický rok 
2011/2012) a Bodové hodnocení přijímacích zkoušek pro akademický rok 
2011/2012 

 
 

 

 

 

 

 

 

RNDr. Jindřich Vaněk, CSc. 

        předseda AS SU 

 


